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Fico rokoval s delegáciou Kongresu Spojených štátov.
Kongresmani z USA ocenili Slovensko ako
dôveryhodného spojenca v NATO. Premiér amerických
zákonodarcov uistil, že naša vlasť je spoľahlivým a
zodpovedným členom EÚ a Severoatlantickej aliancie.
Témami stretnutí boli aj oceliareň U.S. Steel, Ukrajina a
sloboda médií

infovojna.bz/article/fico-rokoval-s-delegaciou-kongresu-z-usa

Delegace Kongresu USA absolvovala separátní jednání s prezidentkou
SR Zuzanou Čaputovou a představiteli slovenské vlády včetně
premiéra Roberta Fica, ministra obrany Roberta Kaliňáka a šéfa
resortu diplomacie Juraje Blanára.
Delegace amerického Kongresu po sobotních setkáních se
slovenskými představiteli v Bratislavě vyzdvihla úzké vztahy mezi
oběma zeměmi. Dvacet let po vstupu Slovenska do Severoatlantické
aliance (NATO) jej kongresmani označili za důvěryhodného spojence,
informuje TASR.

Delegace Kongresu USA byla složena ze dvou senátorů a pěti členů
Sněmovny reprezentantů. Cílem návštěvy a setkání v Bratislavě bylo
posílení bilaterálních vztahů, upřesnila pro TASR mediální
koordinátorka amerického velvyslanectví v SR Lucia Vitteková.

Delegace absolvovala separátní jednání s prezidentkou SR Zuzanou
Čaputovou a představiteli slovenské vlády včetně premiéra Roberta
Fica, ministra obrany Roberta Kaliňáka a šéfa resortu diplomacie
Juraje Blanára.

Američtí představitelé na tiskové konferenci uvedli, že se v rámci
návštěvy SR přišli seznámit a pochopit názory občanů a slovenské
vlády a zároveň tlumočit odkaz pevného spojenectví mezi USA a
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Slovenskem. Poukázali na to, že jako skupina reprezentují většinový
názor v Kongresu i mezi běžnými Američany ohledně potřebné
podpory Ukrajině.

Uznali, že i přes rozdílné názory v současných přístupech a politice
vůči Ukrajině existuje mezi nejvyššími představiteli obou zemí shoda v
širších cílech NATO a USA. V této souvislosti poukázali na aktivní roli
SR v odminování ukrajinského území, poskytování humanitární pomoci
či na to, že i nová slovenská vláda nadále umožňuje soukromým
firmám posílat Kyjevu vojenský materiál.

Ocenili také vstřícný přístup SR k ukrajinským uprchlíkům a pokračující
humanitární pomoc Ukrajině, která už přes 22 měsíců bojuje proti ruské
vojenské agresi.

Fico jednal s delegací amerického Kongresu. Vztahy mezi Slovenskem a USA jsou
podle něj na vysoké úrovni

 
Premiér Robert Fico (Směr-SD) jednal v sobotu s delegací Kongresu
Spojených států amerických, která přijela na jednodenní návštěvu
Slovenska. Mluvili spolu o významu vzájemné bilaterální spolupráce a
dotkli se i dopadů odprodeje společnosti US Steel. Mezi hlavní témata
rozhovoru patřila také aktuální situace na Ukrajině. TASR o tom
informoval tiskový odbor Úřadu vlády (ÚV) SR.

Bilaterální vztahy mezi Slovenskem a USA jsou podle předsedy vlády
na vysoké úrovni. "V rozvíjení našich vzájemných vztahů chceme
nadále pokračovat. Prostor vidíme v oblasti obrany či civilní
jaderné energetiky. Podporovat chceme i ekonomické vztahy,"
přiblížil.

Americká společnost US Steel nedávno oznámila záměr odprodat firmu
v Košicích zahraničnímu partnerovi. Kroky amerického majitele bedlivě
sleduje i Slovensko. "Máme zájem o hladký průběh odprodeje
společnosti US Steel. Vzhledem ke strategickému významu
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košické pobočky pro naši zemi i pro obnovu Ukrajiny by bylo
vhodné, aby byla nadále vlastněna důvěryhodnou západní
společností," zdůraznil Fico.

Premiér se zástupci Kongresu hovořil také o pokračující podpoře
Ukrajiny. Je podle jeho slov důležité co nejdříve na Ukrajině nastolit
úplný, spravedlivý a trvalý mír ve smyslu principů Charty OSN, aby se z
ní mohla stát prosperující, stabilní a silná země, která po splnění všech
potřebných kritérií bude řádným členem EU. Přestože Slovensko
Ukrajině neposkytuje vojenskou pomoc, pokračuje v rozsáhlé
humanitární pomoci a činí konkrétní kroky například při odminování
země, tvrdí ÚV.

Fico delegaci kongresmanů ujistil, že Slovensko je spolehlivým a
zodpovědným členem NATO a Evropské unie (EU). "Jsou pilíři naší
zahraniční politiky, na tom se nic nemění. Nadále zůstáváme
konstruktivním partnerem a spojencem, avšak s ohledem na
slovenské národní zájmy," řekl.

Delegace, která navštívila Slovensko, je složena ze senátorů a
kongresmanů z Demokratické i Republikánské strany. Kongres je
zákonodárným orgánem USA, skládá se ze dvou komor - Sněmovny
reprezentantů a Senátu.

Čaputová Americko-evropským úsilím je učinit Evropu mírovou

Společným americko-evropským úsilím je učinit Evropu celistvou,
svobodnou a mírovou. Uvedla to prezidentka Zuzana Čaputová na
sociální síti X po sobotním setkání s delegací Kongresu Spojených
států amerických, která přijela na jednodenní návštěvu Slovenska.

"Řešení vnějších hrozeb včetně ruské agrese proti Ukrajině a
posílení našeho státního pořádku a demokracie doma je úkolem,
který máme společnou. Jsem ráda, že dnes přijímám delegaci
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Kongresu USA, aby prodiskutovala tyto společné výzvy," řekla
hlava státu.

Svoboda médií je klíčovým prvkem prosperující demokracie. Američtí
senátoři a zástupci kongresu z obou politických stran a americký
velvyslanec Gautam Rana včera na tiskové konferenci odpověděli na
otázky novinářů a novinářek. Spojené státy považují za důležité
podporovat nezávislá média.

Zdroj: trend.cz (1) , (2) / info.cz / InfoVálka

Diskuse (Připojit se do diskuse je možné pouze po registraci a následném přihlášení se do účtu.)

UPOZORNĚNÍ:
Vážení diskuterii, podle zákonů České republiky jsme povinni na
požádání orgánů činných v trestním řízení poskytnout jim všechny
informace shromážděné o vás systémem (IP adresu, mail, vaše
příspěvky atd.) Prosíme vás proto, abyste do diskuse na naší stránce
nevkládali takové komentáře, které by mohly naplnit skutkovou
podstatu některého z trestných činů uvedených v trestním zákoně.
Mezi takové příspěvky patří komentáře rasistické, podněcující k násilí
nebo nenávisti na základě pohlaví, rasy, barvy pleti, jazyka, víry a
náboženství, politického či jiného smýšlení, národního nebo sociálního
původu, příslušnosti k národnosti nebo k etnické skupině a podobně.

Ha Ne2024-01-14 11:24:00
Čistý předreformační středověk, vyvolená "církev" určuje co je
svaté a koho je třeba upálit. Všichni "šlechtici" měli vojenskou
hodnost nebo jim dělali pandury. Poddaní kapali jako na běžícím
pásu, "svatá" a funkční byla jedině jejich kanibalní křižácká
armáda:D

https://www.trend.sk/spravy/slovensko-navstivili-kongresmani-usa-ocenili-ho-ako-doveryhodneho-spojenca-nato
https://www.trend.sk/spravy/premier-robert-fico-rokoval-delegaciou-kongresu-usa-temami-boli-u-steel-aj-ukrajina
https://www.info.sk/sprava/244591/prezidentka-americkoeuropskym-usilim-je-urobit-europu-celistvu-a-mierovu/
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Milan Polkoráb2024-01-14 11:54:35
Mě by spíš potěšilo, kdyby to bylo TAKTO...SLOVENSKO je
nedověryhodný spojenec NATO, nespolehlivým a nezodpovědným
členem EU a proto musí odejít z NATO a EU do konce roku 2024.
A o 

 Bandero-Ukrajině ať jednají s RUSKEM, protože to oni mají na
svědomí jejich zničení a jejich nacismus...ao svobodě medii ať se
starají tak, aby je nefinancovali přes SOROSA a nerozvraceli
současnou KOALICE.

Milan Polkoráb2024-01-14 12:02:50
...a jaký je pravý důvod jejich NAVSTĚVY?

Mathias Bendel2024-01-14 12:06:52
Přijeli zkontrolovat svou kolonii?

Ha Ne2024-01-14 12:13:21
Platí to co řekla děloha tj. Slovensko je Ukrajina?

Ivan Vlastenec2024-01-14 12:24:26
Donesli noty.

Samuel Kapusta2024-01-14 12:35:12
A ty noty už donesli jen "obyčejní" poslanci. Co takhle poslat
na oplátku pár slovenských poslanců za Bidenom a vyzpovídat
ho. 

 Pfuj. To už Robko nemáš trochu hrdosti? Příště komu budeš
raportovat? Úklid z White Hous ?

 
 


